高雄醫學大學 醫學院討論室 臨時/特殊情況借用申請單
Discussion Room Rules (KMU College of Medicine) Application Form for Temporary/ Special Circumstances
	用途名稱

Purpose of Use
	

	場地

Venue
	□ 4F共同討論室1

Discussion Room 1 (IR459): 16 seats
	· 4F共同討論室2-視訊設備
Discussion Room 2 (IR458): 20 seats

	
	Discussion Rooms 1 & 2 can be merged to fit a bigger group

	
	□ 7F共同討論室3 
Discussion Room 3 (IR729):18 seats
	□ 7F共同討論室4 

Discussion Room 4 (IR740): 22 seats

	
	□ 7F共同討論室5 
Discussion Room 5 (IR742): 35 seats
	

	使用時間：   年   月   日  (星期  )自   時   分至   時   分止。

Registration Time: _______________________(YYYY-MM-DD- HH-MM to HH-MM)
· 如需場地佈置者以不超出1小時為原則，必須一併納入系統借用時段。
Discussion Room preparation shall be less than an hour. 

The Preparation time shall be included in the borrowing period.

	申請單位： 

Applied unit

申請人：（簽章）

Applicant:(signature)
聯絡電話：
Contact No.
電子信箱：
E-mail
	單位主管：
Organizer

	審核：
Verdict



· 注意事項：
Note:
1. 使用完畢後請關閉所有電器產品電源、冷氣並扣上門鎖，如場地或設備遭到毀損時，申請使用單位需照價賠償。
Please TURN OFF the LIGHTS/AC & LOCK the DOOR when leaving. The unit of the applicant shall be responsible for any loss or damage from the discussion for the duration of your booking
2. 非經管理單位同意，申請單位不得私下變更使用權或將鑰匙交給他人使用，經發現，管理單位得禁止場地使用權。
Do not exchange or transfer the rights (keys) of usage to others without the permission of the management unit. Any inappropriate use of the discussion room will be forbidden to use the room.  

3. 臨時借用紙本申請單務必送達醫學院辦公室審核，未親自送達者視同未完成借用手續，本院將不予開門使用。
Reservation will not be approved if the temporary form hasn’t been sent out in person to the office of the College of Medicine.
4. 借用時間如遇30分鐘未到場視同放棄使用，大門將關閉。
Reservation will be canceled if users couldn’t make it before 20 minutes of reservation time. 
4.活動結束後，務必將場地復原完整及清潔乾淨，違者停止一次使用資格並提送院務會議。
Please keep the venue in order and clean after use. Violators will be forbidden to use the room and will also be submitted to Faculty Meeting.
5.防疫期間，將依照中央疫情指揮中心公告隨時調整。
During the epidemic prevention period, the discussion room borrowing management may be adjusted at any time in line with Central Epidemic Command Center (CECC).
